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Szöveges beszámoló: 

A legutóbbi küldöttgyűlés óta a következő projektekkel foglalkoztam: 

• Tétékás Nyúz tudományos különszám összeállítása 

• A rendszeres tudományos ösztöndíj kiírásának megújítása 

• Nyílt nap: szakkollégiumok megjelenése és a bioszos programok megszervezése 

• Korábbi évek TDK statisztikáinak összegyűjtése, megbeszélések a biológus TDK új 

vezetőivel 

• egyeztetés a Tudománykommunikáció a természettudományban MSc szak oktatóival 

• kari hallgatói tudományos honlap indítása 

 

A Tétékás Nyúz tudományos különszámában megjelent cikkek szerzőit a szakterületek 

lelkes képviselőinek segítségével felkutattuk, majd tartottam velük a kapcsolatot, 

tolmácsoltam a határidőket stb. Magam is írtam két cikket és átolvastam a biológiai témájú 

cikkeket. A különszámot ti is kezetekben tarthattátok és olvashattátok januárban, szerintem 

jól sikerült, a legtöbb megjelent írás színvonalas volt. A különszámal kapcsolatban több 

pozitív visszajelzést is kaptam olyan emberektől, akikről nem is gondoltam, hogy olvassák, 

aminek nagyon örültem. Remélem, hogy a jövőben hasonló vagy magasabb színvonalú 

különszámokat tudunk majd megjelentetni. 



 

A legutóbbi bírálati időszak tapasztalatai alapján Berta Marcival összeállítottunk egy 

szempont csomagot arról, hogy hogyan kellene a rendszeres tudományos ösztöndíj kiírását 

és pontrendszerét megváltoztatni. Ezt a csomagot megtárgyaltuk Tudományos Csoport 

ülésen is, majd a megbeszéltek alapján Marci, Orsi és jómagam konkrét javaslatot 

terjesztettünk a KÖB elé akiírásra, az űrlapra és a pontrendszerre. Az újt kiírás sokkal 

részletesebb, valamint tovább differenciáltuk a pontrendszert is annak reményében, hogy 

jobban összeállított pályázatok fognak ennek hatására beérkezni és könnyebb lesz a bírálók 

munkája is. 

 

A Tudományos Csoport egyik ülésén hangzott el, hogy jó lenne, ha a szakkollégiumok 

kitelepülnének a nyílt napra és bemutatnák a műhelyeikben zajló munkát. Ezt az ötletet 

tolmácsoltam a KolHÖK vezetőképzőjén az illetékeseknek. A szakkollégiumok annak rendje 

és módja szerint eljöttek a nyílt napra. A standjuknál nagy volt az érdeklődés, pozitív 

visszajelzéseket kaptam, remélem ezentúl mindig eljönnek és bemutatkoznak a leendő 

gólyánknak. 

A Nyílt napon megszerveztem a biológiai tanszékek látogatását, valamint szállítottam a 

szokásos demonstrációs anyagokat. 

 

Folyamatban van a korábbi évek TDK statisztikáinak összegyűjtése és a szükséges adatok 

kinyerése. Ezt az EHÖK kérte, valamilyen tehetséggondozási adatbázist szeretnének 

felállítani, amiből látszana, hogy aktuálisan kik az egyetemen a tehetséges hallgatók. Az 

elképzelések egyelőre képlékenyek, vagy inkább homályosak, de talán sikerül kitalálni valami 

okosságot, hogy mire is lehet egy ilyen adatbázist használni. 

A Kar legnagyobb szakterületi TDK iskolály/műhelye, a Biológus TDK élén vezetőváltás 

történt. Az új vezetőkkel leültem, felhívtam a figyelmüket az előző évek szervezésének 

hiányosságaira, az elkerülhető és elkerülendő hibákra, valamint felajánlottam a segítségem. 

Az új vezetés nyitott az olyan gondolatokra, mint a TDK iskolák kari szintű integrációja. 

Ahhoz, hogy ilyen jellegű változások elinduljanak, mindenképpen szükséges a támogatás a 

TDK műhelyek vezetése részéről is. Kezdetnek nem rossz, ha a legnagyobb műhely támogatja 

az ötletet. Ezzel kapcsolatban tervezek egy hallgatói vélemyény felmérést is, amiben az 

integráció ötletéről kérdezném meg a korábbi évek TDK-zó hallgatóit. 



 

A kari hallgatói tudományos honlap indításával kapcsolatban sajnos nem trötént igazi 

előrelépés, az akut dolgok mellett nem maradt időm ezzel érdemben foglalkozni. Az előttünk 

álló időszak elsődleges célja viszont a honlap beindítása, mert továbbra is azt gondolom, 

hogy hasznos felületet lehet és kell létrehozni a témában. 

 

Fogadóóráim a szorgalmi időszakban megtartottam. 

Köszönöm mindenkinek, aki segített a munkában! 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm! 

 Szakács Dávid 

Budapest, 2012.02.19. Tudományos biztos 
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